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پذیرفته با تیم ملی بسکتبال در پنجره سوم انتخابی

جدال ایران و قزاقستان زیر سرمای 16 درجه

پریسا غفاری/دیدارهای پنجره ســـوم گروه E انتخابی کاپ 
آســـیا در حالی پیگیری می شـــود کـــه تیم ملی بســـکتبال 
ایـــران در آســـتانه به مصاف قزاقســـتان مـــی رود. آن هم در 
شـــرایطی که دیـــدار رفت دو تیـــم به خاطرغیبـــت قزاق ها 
برگزار نشـــد. قزاقســـتان که از ســـفر به تهران امتناع کرده 
بودند، به همین دلیـــل باخت فنی خوردنـــد و ایران برنده 
۲۰ بر صفر معرفی شـــد.حالا مســـابقه برگشـــت بعد از برد 
پرگل خانگـــی شـــاگردان مانوپولـــوس مقابـــل هندانجام 
می شـــود. ایران صدرنشـــینی اش در گروه E و ســـهمیه اش 
برای کاپ آســـیا قطعی شـــده ولی قزاقســـتان بـــا آن باخت 
فنی و شکســـت مقابل قطـــر در آغاز پنجره ســـوم کارش را 
برای صعود پیچیده تر کرده است.قزاقستان در حال حاضر 
با ۲ برد و ۳ باخت و ۶ امتیاز شـــرایطی مشابه هند دارد اما با 
یک پله پایین تر و در رده چهارم و آخر گروه ایســـتاده است. 
جایـــگاه دوم هـــم در اختیار قطر بـــا ۸ امتیاز اســـت.با این 
اوصاف تیم قزاقســـتان بـــرای جدایی از رده آخـــر و امیدوار 
شـــدن به کســـب ســـهمیه فقط باید برنده دیـــدار خانگی 
خـــود برابر ایران باشـــد و بعد از آن هـــم منتظر نتیجه دیدار 
قطر و هنـــد بماند تا تکلیفش مشـــخص شـــود درحالی که 
ملی پوشـــان کشـــورمان نیازی به امتیاز این بازی ندارند اما 
قطعاً برای شـــان مهم اســـت کـــه رقابت های انتخابـــی را با 
بهترین عملکرد به پایان برســـانند و به خصـــوص با برتری 
در آستانه نشـــان دهند که برتری ثبت شـــده در تهران هم 
شایســـته آنها بوده اســـت.مانوپولوس، ســـرمربی یونانی 
تیم ملی برای مســـابقه امروز یک تغییـــر در ترکیبش ایجاد 
کـــرده و به جای محمد مهـــدی رحیمی، ســـجاد پذیرفته را 
به آســـتانه برده اســـت. ســـجاد پذیرفته بازیکـــن تیم ملی 
بعـــد از اضافـــه شـــدنش بـــه ترکیب تیـــم ملـــی می گوید: 
»تیـــم ملـــی مقابل هند بســـیار خـــوب کار کرد و با کســـب 
پیـــروزی پرگل روحیه ای قوی تـــر پیدا کرده و حـــالا باانگیزه 
به آســـتانه می رویم. ما می دانیم قزاقســـتان همیشـــه تیم 
خطرناکی اســـت ولی خدا را شـــکر ســـهم ما پیروزی بیشتر 
مقابل آنها بوده اســـت. حـــالا هم می خواهیـــم در آخرین 
مســـابقه انتخابی کاپچ برنده باشـــیم.«او درخصوص عدم 
اســـتفاده اش مقابل هند در بـــازی اول هم مطرح می کند: 
»انتخاب ســـرمربی اســـت و من به آن احتـــرام می گذارم. 
حتماً من در قزاقســـتان بیشـــتر می توانســـتم به تیم ملی 

کمک کنـــم که من را در این ســـفر اضافـــه کردند.«

توپ و تور
بایبوردی بعد از مدال برنز و سهمیه بازی های جهانی:

کماندارانایرانیباغیرتمیجنگند
مهـــری رنجبر/ دختر کماندار کامپوند با مدال برنزش و ســـهمیه 
بازی هـــای جهانی برای تیر و کمـــان ایران آبـــروداری کرد؛ مدالی 
کـــه هرچند برق طلا را ندارد، اما چون ســـهمیه بازی های جهانی 
را گرفته برای خودش و ورزش کشـــور ارزشـــمند اســـت. گیســـا 
بایبـــوردی مدال نگرفتن هـــم تیمی هایش را به پای بدشانســـی 
می گذارد. به نظر او کمانـــداران ایرانی در رقابت های بین المللی 
بـــا تعصب و غیرت می جنگند تا کمبود تجهیزات را جبران کنند.

 تو با مدال برنزت و سهمیه بازی های جهانی برای
 تیرو کمان ایران، آبرو داری کردی. خودت از مدال برنز 

راضی هستی؟
هیچ ورزشـــکاری به مدال برنز قانع نیست و همه تا لحظه آخر 
می جنگنـــد و من هم مثل همه، تا تیر آخر هدفم شـــکار مدال 
طـــلا بود. البته من بعد از حدود دو ســـال دوری از مســـابقات، 
این مدال برنز خیلی برایم ارزشـــمند است و از عملکردم راضی 

هستم، آن هم در چنین مسابقه ای.
 مدال تو، یعنی بهتر از بقیه کاری کردی یا بچه ها 

بدشانسی آوردند؟
همـــه بچه هـــا خیلـــی زحمـــت کشـــیدند، آنهـــا از جـــان مایه 
می گذارند تا بهترین خودشـــان باشـــند. همـــه در تمرینات و 
هم در کاپ آســـیایی تـــلاش کردند، فقط ما کمی بدشانســـی 

آوردیم و البته نســـبت به رقبا در این دو سال کمتر در مسابقات 
بین المللـــی شـــرکت کردیـــم که همین باعث شـــد تا دســـت 
بچه ها از مدال کوتاه بماند. ما ســـه مقـــام چهارمی گرفتیم که 
می شـــد مدال بهتری باشـــد اما فکر می کنم دوری از مسابقات 
دلیـــل این قضیه بود تـــا کم کاری بچه ها. اصلاً نمی شـــود گفت 

مـــدال من به خاطر تلاش بیشـــترم از بقیه اســـت.
سطح مسابقه چطور بود. کمانداران برتر آسیا هم بودند؟

ایـــن تورنمنـــت بـــا اینکه کاپ آســـیا بود نـــه قهرمانی آســـیا اما 
سطح خیلی بالایی داشـــت، چون همه می خواستند سهمیه 
بازی هـــای جهانی را بگیرنـــد. برای کامپونـــد بازی های جهانی 
حکـــم المپیـــک را دارد، چرا که هر چهارســـال یک بـــار تنها ۲5 
کمانـــدار کامپونـــد دنیـــا می تواننـــد در آن با هـــم رقابت کنند 
و حتـــی ســـهمیه اش از المپیک هم کمتـــر اســـت. واقعاً یک 
جنگ واقعی اســـت، اکثر کمانداران کشـــورها در کشوری با آب 
و هوای مشـــابه تایلند اردو زده بودند، مثل قزاقســـتان که یک 
مـــاه در چین اردو زده بـــود. کمانداران قدرتمنـــد کامپوند دنیا 
 آسیایی هســـتند که مدام روی سکو می روند و رکوردهای دنیا را 
جابـــه جا می کننـــد، به همین دلیل رقابت در آســـیا همیشـــه 
ســـخت اســـت بویژه کاپ آســـیا که همـــه ســـهمیه بازی های 
جهانی را می خواســـتند. همچنین مالزی، هنـــد و کره در دنیا 

حـــرف بـــرای گفتن دارند چه برســـد به آســـیا.
 مدال برنز کاپ آسیا، شروع خوبی برای فصل مسابقات 

بود و تمرین خوبی برای سال آینده و بازی های کشورهای 
اسلامی که مدال بهتری بگیری؟

قطعاً مدال آوری در یک مســـابقه انگیـــزه خیلی زیادی می دهد 
و می توانـــد بـــرای حضـــور بـــا اعتماد به نفـــس بالاتـــر و نتیجه 
بهتر در مســـابقات آینده باشـــد. من این مـــدال را به فال نیک 
می گیـــرم. ان شـــاءالله همه بچه هـــای تیم با مـــدال برگردند و 

اتفاقـــات خوبی بیفتد.
کمانداران ایرانی با رقبای خارجی چه تفاوت هایی دارند؟

بزرگتریـــن تفـــاوت مـــا بـــا کمانـــداران خارجی بـــه تجهیزات 
برمی گـــردد. تیرانـــدازی بـــا کمـــان تجهیـــزات محور اســـت. 
کمانداران خارجی در مســـابقات از کمـــان و هر تجهیزاتی دو تا 
همـــراه دارند تا اگر مشـــکلی پیش آمد ســـریع کمـــان را عوض 
کننـــد، برخلاف ما که متأســـفانه هیچ کـــدام دو کمان نداریم 
و بـــا حذف تایـــم فنی از مســـابقات اگر مشـــکلی بـــرای کمان  
پیش بیایـــد، باید یک کمان دیگر داشـــته باشـــی کـــه بتوانی 
بـــا آن مســـابقه را ادامه دهی اما ما با این شـــرایط هر مشـــکلی 
اتفـــاق بیفتـــد کاری از دســـتمان برنمی آید. همـــه کمانداران 
آســـیایی دائم در تورنمنت ها هســـتند، هندی ها که رکورد دنیا 

را می زننـــد بـــه این 
خاطر اســـت کـــه در 

آســـیایی  بازی هـــای 
ســـکوی  روی  جهانـــی  و 

 ، یســـتند می ا نـــی  ما قهر
همچنین در همه مســـابقات و شرایط حساس پر استرس 
حضـــور دارند و محـــک می خورند. آنها با حضـــور مداوم در 
مســـابقات هر روز رکوردهایشـــان بالاتر مـــی رود، اما ما نه.

گرانی کمان و تجهیزات چقدر روی کار شما تأثیر 
می گذارد، بویژه که رشته شما رکوردی است؟

درســـت اســـت که ما کمبودهای زیادی داریـــم اما بچه های 
ما در مســـابقات با تعصب و غیرت بیشـــتری تیـــر می زنند تا 
بهتریـــن نتیجـــه را بگیرنـــد. در واقع کمبودها، هر مســـابقه 

کوچکـــی را برای مـــا تبدیل به فرصت بـــزرگ و مهمی می کند، 
چرا کـــه ما مثل رقبایمـــان چنین فرصت هایـــی نداریم.

حرفی مانده؟
مـــن از خانـــواده ام و کادر فنـــی و بچه هـــا تشـــکر می کنم که 

پشـــتیبان مـــن بودنـــد و توانســـتیم بـــا افتخارآفرینی چند 
لحظه هرچند کوتاه مردم را شـــاد کنیـــم و لبخند به لب 

مـــردم بیاوریم.

محمـــد محمـــدی ســـدهی/ آبی هـــا در حالـــی این 
شـــرایط را تجربه می کنند که تاکنون مرد شـــماره یک 
نیمکـــت خود را نشـــناخته اند و در حال حاضر محمد 
نـــوازی هدایـــت آبی ها را بـــه صورت موقـــت برعهده 
دارد. این شـــرایط استقلال باعث شـــد تا »ایران« با 
وینفرد شفر، سرمربی اسبق استقلال در خصوص 
شـــرایط آبی ها در لیگ برتر و لیگ نخبگان آسیا 

و همچنین دربی پیـــش رو صحبت کند.
استقلال فصل را خوب شروع نکرد، اما 

به نظر می رسد که صعود در لیگ نخبگان 
نشان دهنده پایان شرایط بد این تیم است. 

نظر شما چیست؟
روی هم رفتـــه امســـال فصـــل خوبـــی بـــرای 
اســـتقلال نبـــوده، بخصـــوص در دو هفتـــه 
اخیر کـــه ایـــن تیـــم در شـــرایط بلاتکلیفی و 
سردرگمی به ســـر می بـــرد. اســـتقلال در حال 
حاضـــر مربـــی نـــدارد و این بـــه هیچ وجـــه به ، 

ســـودش  نیســـت. باید تکلیـــف ســـرمربی تیم خیلـــی زود 
مشـــخص شـــود تا بتواند برای فصل آینده لیگ برتر و مرحله 
بعد لیگ نخبگان برنامه ریزی کند. با وجود این مشـــکلات، 
تیم گردهم آمد و شـــخصیت خود را با پیـــروزی مقابل الریان 
در لیـــگ نخبگان آســـیا نشـــان داد و این موضـــوع تأثیرگذار 
بـــود. پیـــروزی در این بـــازی نشـــان دهنده اتحادشـــان بود، 
همان طـــور که همیشـــه می گویم بـــا اتحاد می شـــود کارهای 

بزرگی انجـــام داد.
به نظر می رسد استقلال با والتر ماتزاری به توافق 

رسیده است؟
ماتـــزاری مربـــی نامداری اســـت و او می تواند اســـتقلال را به 
شـــرایط مطلـــوب بازگرداند. البته این به شـــرطی اســـت که 
مدیران اســـتقلال بـــه این مربـــی ایتالیایی زمـــان بدهند تا 
بتواند تفکـــرات خـــود را روی تیم پیاده کند. در این شـــرایط 

می توان از ماتـــزاری توقع قهرمانی داشـــت.
آیا حفظ این موفقیت برای استقلال کار ساده ای 

است؟

متأســـفانه تجربـــه به مـــا می گوید کـــه حفظ این ســـطح در 
هفته های بعد به هیچ وجه آســـان نیســـت. برای اســـتقلال 
و بازیکنان، اکنون مهم ترین موضوع این اســـت که حرفه ای 
باشـــند و روی تیم و برای بازســـازی تیم شان تمرکز کنند تا در 
بازی های پیش رو به هماهنگی برســـند و بتوانند این شرایط 
خوب شـــان را حفـــظ کننـــد. یکـــی از بهتریـــن و مهم ترین 
تغییـــرات اخیـــر، واگذاری اســـتقلال بـــه یک ســـرمایه گذار 
خصوصـــی بود. ایـــن واگذاری بســـیار خوب بـــود و می تواند 
باعث پیشـــرفت تیم شـــود. اعتقاد من بر این اســـت که این 
گروه جدید هر کاری که لازم باشـــد برای کمک به اســـتقلال 
انجام خواهند داد. آنها به تازگی وارد فوتبال شـــده اند و قطعاً 
برای ادامه کارشـــان به افراد مناســـب و باتجربه نیـــاز دارند.«

فکر می کنید استقلال در ادامه لیگ برتر و لیگ 
نخبگان به روند خوب خود ادامه می دهد؟

تـــا جایی که من شـــنیده ام، مشـــکلات زیادی در اســـتقلال 
وجود داشـــت کـــه این موضـــوع باعث شـــد تا اشـــتباه های 
زیـــادی رخ دهـــد، البته این در حال حاضـــر اهمیت چندانی 

استقلال شخصیت خود را با صعود در آسیا نشان داد

شفر: پیروزی دربی شجاعت زیادی می خواهد
نـــدارد. اکنـــون همه چیـــز منوط بـــه تصمیم گیری درســـت 
اســـت. نه هفته بعد، نه فـــردا، بلکه امروز زمـــان زیادی باقی 

است. نمانده 
یکی از مواردی که باعث درخشش استقلال شده، 

عملکرد خوب بازیکنی همچون علیرضا کوشکی 
است، چگونه می شود که یک بازیکن به یکباره 

فرشته نجات تیم می شود؟
این موضوع بســـتگی بـــه تفکـــرات ســـرمربی دارد. انتخاب 
بازیکن برای حضور در زمین ســـلیقه ای اســـت، اما سرمربی 
ســـعی می کند که بهترین ها را به زمین بفرستد. سبک بازی 
تیم منجر به حضور یک بازیکن می شـــود و حال اگر بازیکنی 

آماده باشـــد، این آمادگی باعث درخشـــش او می شود.
لیگ برتر، دربی را در پیش دارد و شما در زمان حضور 

در استقلال این بازی را تجربه کردید، آیا استقلال 
می تواند در این شرایط در دربی برنده باشد؟

بازیکنان استقلال برای پیروزی در دربی باید روی شجاعت و 
توانایی های خودشان حســـاب کنند. در حال حاضر شرایط 
خـــوب ایـــن تیـــم می تواند بـــرای آنها بمـــب انگیزه باشـــد و 
همیـــن موضـــوع باعث پیروزی شـــان در این بازی حســـاس 
شـــود. 1۰ درصـــد توانایـــی و قابلیت هـــای فـــردی و 9۰ درصد 
ذهنیت و روحیه بازیکنان باعث پیروزی در دربی می شـــود. 

ذهنیـــت مهم ترین نکته بـــرای پیروزی در دربی اســـت.


